
Referat af bestyrelsesmøde i Anneksvængets Grundejerforening 
Onsdag den 12/6, 2024  
Tilsted: Camilla, Sebastian, Aage, Lars & Laila 
Afbud fra:  
Referat: Laila 
 

1. Bestyrelse sammensætning 
Dette var det første møde efter Generalforsamlingen, bestyrelsen er forsat den samme, som 
følger: 
Formand: Camilla Ibsen (nr. 22) 
Kasserer: Aage Uhre (nr. 24) 
Næstformand: Lars Juhl Stærhøj (nr. 29) 
Sekretær: Laila Frank (nr. 53) 
Menig medl.: Sebastian Tordrup 
 

 
2. Skt. Hans 2024 
Vejrforholdene tyder op der kan afholdes bål i år, så der laves bål og sendes indbydelser ud  
til beboeren på vores eget vænget samt Chr Lehn Vænget.  
Bestyrelsen laver tænder ikke det lille bål op, men opfordre beboerne til selv at lave 
bålhygge. 
Camilla og Sebastian er tovholder på opbygningen af bålet.  
Sebastian sørger for at selv bålet bliver tændt 

 
3. Kontingenter m.m. 
Alle beboer har indbetalt kontingent og der er heller ikke noget skyldig til Vejfonden. 
Indestående på det 2 kontoer: 
Foreningen har ca. kr. 39.500,- 
Vejfonden har ca. kr. 200.400,- 

 
4. Det Grønne område 

Der er nogle at de store egetræer det smider store visne gren ned, bestyrelsen gik en tur 
og gennemgik det træer der skal beskæres. 
Camilla kontakter en ”træmand” og har carte blanche til at lave en aftale på op til kr. 
2.500,- 
Beskæringen vil foregå i efteråret  

 
 
Næste møde er aftalt til onsdag den 18/9, 2024 kl. 18:30 ved Aage 

 
 


